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Hur många kilometer åker hemtjänstens bilar? 
Interpellation från Vänsterpartiet.

Enligt experter som Gävle kommun anlitar räcker det inte att förlita sig på 
omställning till fossilfria bränslen. Det går helt enkelt för långsamt. Därför 
måste även bilåkandet minska. Det är en uppfattning som har brett stöd av bland 
annat länsstyrelsen, Trafikverket och Klimatpolitiska rådet.

I kommunens miljöstrategiska program finns det mål som handlar om att vi 
ska minska vårt bilåkande. Det är viktigt att minska trafiken i syfte att minska 
utsläpp av luftföroreningar och växthusgaser. Även om bilar drivs med 
fossilfritt bränsle finns det andra problem med ökad trafik som buller, trängsel, 
fler olyckor, och spridning av mikroplaster.

Ett viktigt mått är hur många kilometer hemtjänstens bilar åker i relation till 
antalet omsorgstagare. När jag ställde frågan i omvårdnadsnämnden fick jag till 
svar att det visste man inte och det gick heller inte att ta reda på. Det låter inte 
rimligt. Någon måste veta hur mycket kommunens bilar åker.

Till ansvarig politiker ställer jag därför frågan,
Hur många kilometer åkte den kommunala hemtjänstens bilar år 2015-2019? 

Och hur många kilometer åkte den privata hemtjänstens bilar?
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